
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 12/2023 

LXXXII Sesja w dniu 10 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 10 listopada 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 14:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Dzień dobry. Witam bardzo wszystkich serdecznie. Otwieram osiemdziesiątą drugą 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej zwołaną na wniosek burmistrza miasta i gminy Nowa 

Słupia. Witam burmistrza pana Andrzeja Gąsiora. Witam skarbnik gminy panią Edytę Durak. 

Witam kierownika gospodarki komunalnej i ochrony środowiska pana Jaska Brożynę. Witam 

inspektora ds. odpadów i ochrony środowiska panią Justynę Górecką. Witam obsługę Rady, 

pana Daniela Binkowskiego i witam Panie i Panów przybyłych na dzisiejszą nadzwyczajną 

sesję. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 10, NIEOBECNY: 5 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (5) 



Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

2. Stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Przeczytam teraz porządek obrad, punkt pierwszy otwarcie obrad sesji, punkt drugi 

stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad, punkt trzeci podjęcie uchwał podpunkt 

pierwszy w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowa Słupia na lata 

2023-2039, podpunkt drugi w sprawie zmian w budżecie gminy Nowa Słupia na 2023 rok. I 

punkt czwarty, zamknięcie obrad. Bardzo proszę teraz o potwierdzenie kworum. Informuję, 

że na piętnastu radnych obecnych jest dziesięciu radnych. Nasze obrady będą prawomocne. 

Już mamy kworum. Przechodzimy teraz do punktu trzeciego, podjęcie uchwał i podpunkt 

pierwszy. Podpunkt drugi to zmiany w budżecie, wieloletniej prognozy oraz na ten rok. Więc 

bardzo proszę panią Skarbnik o wprowadzenie zreferowanie i uzupełnienie panią Justynę 

Górecką. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

 

 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2023 rok, 

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Wprowadzamy tutaj korektę do umowy dofinansowania na azbest, poprzednią uchwałą była 

umowa podpisana na kwotę 140 003,86 zł. Nastąpiła zmiana warunków umowy, w związku z 

tym cała wartość zadania wynosi 119 753,10 zł, z czego kwota dofinansowania jest to kwota 

100 450 zł, i zabezpieczamy również wkład własny w wysokości 19 303,10 zł. Ponadto 

również wprowadzamy kwotę 84,93 zł na wypłatę dodatku gazowego. Są to środki covidowe. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy pani Justyna jeszcze będzie chciała zabrać głos? Bardzo proszę.  

 

Inspektor Justyna Górecka 

- Witam Państwa. Może zacznę od tego, że według wytycznych Wojewódzkiego Funduszu do 

dofinansowania na azbest jeden metr kwadratowy azbestu powinien ważyć do 15 kilo. I na 

podstawie właśnie tych wytycznych ja obliczam kwotę jaką gmina prosi o dofinansowanie do 

tego programu. Ponieważ my mieliśmy zadanie, które było realizowane w bardzo krótkim 

czasie, bo to było niecały tydzień czasu, i po zrealizowaniu zadania wyszło tak, że tonaż tego 

eternitu był mniejszy, ponieważ jeden metr kwadratowy azbestu na składowisku ważył 11 

kilo. I po przeliczeniu tych kwot i tego tonażu, wyszło po prostu tak, że gmina, no niestety, 

ale musi dopłacić te 19 303 zł, 10 groszy, dlatego, że Wojewódzki Fundusz do jednej tony 

eternitu dopłaca tylko 700 zł. Więc tak jakby my za mały tonaż mieliśmy, żebyśmy mogli 

dostać pełne dofinansowanie w ten sposób. Tak jakby, że po prostu za lekki ten eternit był u 

nas. Nie ważył 15 kilo, tylko 11. No my nie mogliśmy niestety tego przewidzieć, bo to różnie 

jest. Czasami waży 12, czasami 13, rzadko się zdarza, żeby 15, ale ja zawsze, jeżeli 



przygotowuję dofinansowanie, wpisuję 15 kilo, ponieważ no to dofinansowanie wtedy jest 

większe.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Kolega Sylwester 

Kozłowski, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Panie Przewodniczący, mam pytanie, a co w przypadku, gdyby Pani wpisała 11 kg, a 

ważyłby rzeczywiście 15, wtedy byśmy dopłacali też?  

 

Inspektor Justyna Górecka 

- Wtedy byśmy dostali mniejsze dofinansowanie, na pewno, bo to wtedy by było mniejsze 

dofinansowanie.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Jeszcze jedno pytanie, czy to, co mieliśmy zgłoszone od mieszkańców, bo w 2022 nie 

mieliśmy, tak, odbierane z terenu gminy, czy te zgłoszenia, które mieliśmy od mieszkańców 

pokrywają to dofinansowanie, które mamy i teraz jak uzupełnimy te 19 tysięcy, to już będzie 

okej, czy mamy więcej chętnych do oddania niż wnioski?  

 

Inspektor Justyna Górecka 

- Na dzień dzisiejszy były to wszystkie wnioski które ja przekazałam wykonawcy. Niestety to 

był za krótki czas, żeby on, powiem Państwu tak, do dofinansowania teraz było przekazane 13 

970 metrów. Wykonane jest 13 045 metrów. Po prostu wykonawca nie wyrobił się z tych 

niecałe 900 metrów po prostu było tak jakby niezabrane od mieszkańców, bo to było tak, albo 

gdzieś mieli w sadzie, niezafoliowany, albo trudny był dojazd i to po prostu wynikło z tego, 

że troszeczkę mniej było zabrane niż było planowane. Albo na dachach jeszcze był.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Ale ten rok już mamy zamknięty?  

 

Inspektor Justyna Górecka 

- Tak, ten rok już jest zamknięty. Ja zawsze proszę mieszkańców, żeby składali do końca 

lutego wnioski, ponieważ fundusz różnie te nabory ogłasza, więc ja bym chciała mieć 

konkretną ilość metrów do tego dofinansowania, bo jednak to jest ważne. A jeszcze tutaj, 

Panie Radny, mam tu przeliczone, że jeżeli byśmy te nasze tony, te metry, które były zabrane 

teraz, pomnożyli przez to 11 kilo, to by wyszło 107 569, więc też byśmy musieli jakąś tam 

kwotę dopłacić z budżetu.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś zadać pytanie? Kolega Adam Sałata.  

 

Radny Adam Sałata 

- Dziękuję Panie Przewodniczący, bo przypomniało mi się, bo teraz był ten program, przez 

agencję restrukturyzacji, te wymiana dachów na blachę, czyli dopłacają agencję do blachy. I 

jak to jest z tym eternitem? Bo teraz znowu rusza od 15 grudnia, znowu następne. Czy też, bo 

tu mi się jeden pytał mieszkańcy, jak przyjdzie, dostanie takie zaświadczenie, że ten eternit 

będzie zabrany, czy coś takiego, bo sobie wymagają w agencji takiego zaświadczenia.  



 

Inspektor Justyna Górecka 

- Ja mogę ewentualnie, do agencji takie zaświadczenie wystawić, że mieszkaniec złożył do 

nas wniosek, ale kiedy będzie, jak przypuśćmy na dzień dzisiejszy, kiedy będzie odebrany, 

my nie wiemy. Dlatego, że Narodowy Fundusz też i Wojewódzki prosił o taką kwestię, 

żebyśmy my tych wniosków, które mamy złożone, co mieszkańcy składali do agencji, nie 

brali teraz pod uwagę. Dlatego, że prawdopodobnie będzie nowy nabór tylko i wyłącznie 

właśnie dla tych wniosków składanych w agencji.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Stwierdzam kworum. 

Burmistrz chciał zabrać głos?  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja tylko, szanowni państwo, chciałem dołożyć, żebyście państwo mieli jako radni wiedzę, że 

myśmy złożyli w tym roku dwa wnioski. Jeden wniosek złożyliśmy na wiosnę. Udało nam się 

złożyć wniosek i został on przyjęty, a nie było to łatwe. Natomiast drugi nabór to był 

ogłoszony dla gmin, które nie uzyskały w tym pierwszym naborze dofinansowania. Niemniej 

jednak podjęliśmy takie ryzyko, że ponieważ w 2022 roku nie dostaliśmy dofinansowania, 

więc zaryzykowaliśmy i podjęliśmy taką decyzję, żeby złożyć wniosek. Mimo wszystko, że 

byliśmy już na liście na początku roku, to jednak złożyliśmy ten wniosek. Niestety lub stety 

mieliśmy na to dosłownie niepełny tydzień, aby zrealizować wraz z wykonawcą właśnie 

wywiezienie tego i utylizację tego azbestu. Udało nam się, no ale tu tak jak Pani Justyna 

przedstawiła, my na pewne rzeczy nie mamy wpływu, przeliczniki są po prostu, takie jakie są, 

jak przedstawiła Pani Justyna i tyle, ile wyjdzie po prostu, no to niestety musimy 

najprawdopodobniej, znaczy tutaj musimy dopłacić, ale to w zależności od tego, jak się ta 

zbiórka odbędzie po prostu, jaki będzie efekt zbiórki, to zależy właśnie to dofinansowania. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. No już teraz zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowej Słupi 

 

 

Rafał Piasecki 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia 

 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Zamykam 82 sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo wszystkim za przybycie. 

 

  

  

 

 
Protokołował 

 

 

Daniel Binkowski 


